
 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 29.11.2017 kl. 19.00 

Referat: 

Fremmøde ved:   
Bente Nygaard, Grethe Mikkelsen, Ole Drensgaard, Inge Albrektsen, Lisbeth Støvring, Jens Støvring 

 

Generalforsamling 28.2.2018 afholdes i Svensk Bingo lokalet, kl. 20.15 
Punkt vedr. generalforsamling bibeholdes til næste bestyrelsesmøde, og der opfordres på kommende 
klubmøde interesserede medlemmer, til at melde sig til bestyrelsesposter for næste periode. 

2018 er HIK Bowlings 25-års jubilæumsår.  
Bestyrelsen mener, at jubilæet skal markeres på ”anderledes” vis, og der er overvejelser omkring en 
weekendtur, ultimo maj eller primo juni. 
Bente vil indhente pristilbud hos Skallerup Klit feriecenter + Sæby Søbad og Frederikshavn ”hotel-et-eller-
andet”. Ole D. vil indhente tilbud fra Rønbjerg Feriecenter. 

Vedr. klubmesterskab 2018, skal vi spørge Keld Andersen om han, som i år, vil forestå proportioner og 
indbydelse. 
Bente bestiller baner, og Ole D. bestiller forplejning hos Bowl’n’Fun, 

Der har i forgangne uge været møde mellem DbWF, Bowl’n’Fun og Bente, vedr. HIK Bowlings deltage i 
international skole OL. 
Bowl’n’Fun ( hovedkontoret ) har fået forespørgsel på om de vil sponsorere banerne. Vi afventer deres 
tilbagemelding, senest d. 15.12 d.å. 

Det er tid for, at søge kørselstilskud fra DBwF. Grethe er i gang. 

Ole D. meddeler, at der er vestmesterskaber for oldgirls / boys i Viby d. 17+18/2.2018 – og vil ”reklamere” 
for dette på førstkommende klubmøde. 

Ole D. efterlyser opdateret medlemsliste, efter seneste tilgang / afgang af medlemmer. Bestyrelsen 
gennemgår medlemslisten og tilretter med det samme. 

Ole D. oplyser, at Landspokalfinale og semifinale Jysk / Fynsk turnering 2018, skal afvikles i Hobro. 

Bente anmoder om, at der pointeres på førstkommende klubmøde, at det er helt ”lovligt” at træne i de 
gamle gule kamptrøjer. 

Jens har talt med Tony Kristiansen fra Au2parts vedr. Lasse Kristiansens fortsatte sponsorat. Tony vil gerne 
fortsætte som sponsor på Lasse, og beder om, at der laves en opgørelse over Lasses forventede økonomiske 
behov for 2018. Bente har udarbejdet et budget, som Jens bringer videre til Au2parts. 

Grethe har modtaget mail fra DBwF, med generel information om at der fremadrettet vil kunne tildeles 
bøder ved for sen indberetning, af kampresultater. 
Ole D. udtrykker tvivl om lovligheden af en sådan sanktion. 
HIK Bowling er ikke udfordret af sene indberetninger. 

 

Næste bestyrelsesmøde;  

Onsdag d. 3.1.2018 kl. 19.00 
 

Referent: Lisbeth Støvring 

 


